
Zápis z výborové schůze ze dne 17.7.2010 
 
Místo konání: Mladá Boleslav 
 
PŘÍTOMNI : 
 
Výbor: pí.Říhová, pí.Tomešková, p.Chroust, p.Jura 
KRK: sl. Kazimírová, p. Jonáš, p.Navrátilík 
Omluvena: pí. Kejvalová 
 
PROGRAM: 

 
1.     Úvod 
2.     Kontrola zápisu z předchozího zasedání 
3.     Zapojení řadových členů do práce Spolku 
4.     Svod psů 
5.     Projednání členství ve Spolku – zlepšení podmínek pro členy 
6.     Chovnost – krytí 
7.     Kontrola připomínek členů výboru z předchozího jednání 
8.     Stanovení časové dostupnosti výboru pro členy 
9.     Výstavy v r. 2011 
10. Stanovení termínu členské schůze a sestavení jejího programu 
11. Podmínky pro vyloučení člena 
12. Stanovení náhradního termínu bonitace z důvodu nekonání podzimní MVP  v Praze 
13. Projednání fungování uzamčené sekce na webových stránkách Spolku 
14. Stížnosti, podměty a náměty 
15. Diskuze 

 
 
1. Úvod 
  Představení programu výborové schůze 
 
2.Kontrola zápisu z předchozího zasedání 
 *  Plánované akce pro rok 2011 – úkol trvá 
 *  Uzavření smlouvy o střídání pořadatelství speciální výstavy s KCHSČ – úkol trvá 
 *  Financování akcí SCHSC – úkol trvá 
 *  Čipování – úkol trvá 
 *  Smlouva s ČMKU – úkol trvá, projednání na členské schůzi 
 *  Chovatelský servis pro nečleny – úkol trvá 
 *  Chovné podmínky – úkol trvá 
 *  Chovatelská směrnice – úkol trvá 
 *  Zpravodaj – úkol trvá, projednání na členské schůzi 
 
3. Zapojení řadových členů do práce Spolku   

• Výbor děkuje paní Romaně Rendlové za její snahu pomoci prospět spolku a předal její 
dopis redakční radě, aby byl domluven další postup. 

• Paní Mirka Dobešová přislíbila pomoc s pořádáním jedné výstavy. Konkrétně sestavením 
katalogů, přípravou přihlášek, posudkových listů a zajištěním korespndence spojené 
s pořádáním výstavy. 



• Výborové schůze se zúčastnil i pan Kučera, který nabídl možnost pořádání venkovní 
speciální výstavy ve Slaném za pro Spolek výhodných podmínek. Je schopen zajistit 
kompletní zázemí včetně veterinárního dozoru a vyjádřil politování s reakcí jednatele. 
Výbor nabídku pana Kučery pokládá za velmi dobrou a v případě, že získá spolek pro rok 
2011 pořadatelství speciální výstavy, velmi rádi nabídku využijeme. Termín pořádání 
bude upřesněn do 10/2010. Odpovídá jednatel a o dojednaných podmínkách bude 
informovat členy výboru. 

• V rámci lepší propagace plemene a Spolku budou www stránky spuštěny v dalších 
jazykových verzích. Německou verzi přeloží sl. Kazimírová, anglickou verzi zajistí pí. 
Říhová. Podklady dodá p. Jura 

• Prostřednictvím www stránek požádat členskou základnu o spolupráci při pořádání výstav 
( kontaktovat p. Chrousta ) a tvorbě www stránek ( kontaktovat p. Juru ), ti následně 
uvědomí další členy výboru. 

• Pan Vaník nabídl zajistit tisk diplomů pro výstavy. 
• Zvolena redakční rada pro správu www stránek Spolku, zajišťují p. Jura a p. Jonáš 
• Informace a příspěvky k uveřejnění zasílejte na mail inzerce@slovensky-cuvac.biz 

 
4. Svod psů  

• Představen návrh p. Chrousta na pořádání svodu plemeníků. Návrh pí. Dobešové pořádat 
svod plemeníků jako samostatnou akci byl výborem zamítnut. Odhlasováno pořádání 
svodu při výstavě. 

 
5. Projednání členství ve Spolku – zlepšení podmínek pro členy 

• Návrh, aby bylo po dobu prvního roku života štěněte členství zdarma. Výbor předběžně 
souhlasí. Nutno projednat na nejbližší členské schůzi. 

     
6. Chovnost a krytí 

• Bonitace proběhne 1x ročně při výstavě v Brně – čas a místo konání bude upřesněno dle 
data výstavy – schváleno 

• Mimo určený termín je bonitace možná dle domluvy s poradkyní chovu pí. Tomeškovou. 
O průběhu bonitace bude učiněn zápis a předložen k odsouhlasení výboru. Návrh je 
nutné odsouhlasit na nejbližší členské schůzi. 

• Přesný postup bude popsán na www stránkách do 8/2010 – zajistí poradce chovu pí. 
Tomešková, uveřejní p. Jura 

• Úprava a uveřejnění chovatelské směrnice – zpracuje pí. Tomešková, uveřejní p. Jura 
• Úprava a uveřejnění krycího listu a přihlášky vrhu. Výbor pověřil pí Tomeškovou úpravou 

krycího listu a přihlášky vrhu dle návrhu pí. Dobešové, uveřejní p. Jura 
• Doporučení: Veškeré informace a dotazy týkající se chovu, budou směřovat výhradně na 

poradce chovu. 
• Chovatelský servis pro členy i nečleny – úpravu provede a zpracuje pí. Tomešková, 

uveřejní p. Jura 
• Čipování - nákup čipů Spolkem je zamítnut.Výbor odsouhlasil nákup jedné čtečky pro 

vnitřní potřeby. Po zakoupení bude čtečka k dispozici u jednatele Spolku. Nákup čtečky 
je limitován částkou 2 600,- Kč. Zařízení musí splňovat normu ISO. V případě, že má 
chovatel zájem o zvýhodněný nákup čtečky může se obrátit na jednatele Spolku 
p.Chrousta.Termín - 7/2010. Nákup čtečky bude realizován do 4/2011. Nákup čtečky 
bude zařazen do finančního plánu na rok 2011. Odsouhlaseno  

• Povinnost  čipovat štěňata bude od 26.5.2011 – toto nařízení vychází ze směrnic EU  a je   
odsouhlaseno ČMKU. Čipuje a čipy zajišťuje každý oprávněný veterinární lékař. 
Vysvětlení k této problematice naleznete na stránkách ČMKU a Komory veterinárních 



lékařů,  popř. získáte další informace u svého veterinárního lékaře. 
 
7. Kontrola připomínek členů výboru z předchozího jednání 

• Uzavření korespondence s finským klubem – KRK odešle vysvětlující dopis všem 
zúčastněným 

• Razítko – text upraven a otisk nového razítka byl předán p. Chroustovi 
• Členské průkazky – výbor odhlasoval, že od roku 2011 budou vydány nové členské 

průkazy bez vyznačení doby platnosti. Dokladem o členství je ústřižek složenky o 
zaplacení na příslušný rok nebo bankovní výpis z účtu. Průkazky sponzorsky dodá p. 
Jura, nebudou hrazeny z klubových peněz. Předávání nových průkazek bude 
uskutečňováno dle domluvy. 

 
8. Stanovení časové dostupnosti výboru pro členy 

• Předsedkyně pí. Říhová – denně 1900 - 2100  
• Poradce chovu pí. Tomešková – pondělí 1700 - 2000 
• Jednatel p. Chroust – pondělí 1700 – 1830  
• Michal Jura – denně 1900 - 2100  
• Mailem kdykoliv 
• Pokud členové zavolají během dne v jiný než výše uvedený čas ( do 2100 ) není záruka, 

že bude člen výboru dostupný. 
 
9. Výstavy v roce 2011 

• 15.5.2011 – klubová výstava se zadáváním titulu klubový vítěz, konaná při MVP Praha 
• 10.9.2011 – speciální výstava, místo konání Slaný 
• 6.11.2011 – klubová výstava bez zadávání titulu klubový vítěz, konaná při MVP Praha 
• Jednatel p. Chroust předal návrh smlouvy o pořádání speciální výstavy pí. Rychetské, 

čeká se na reakci a odpověď KCHSC – úkol trvá 
• Výborem bylo odsouhlaseno co největší pokrytí ze sponzorských darů, minimální zatížení 

klubové pokladny. 
 
10.Stanovení termínu členské schůze a sestavení jejího programu 

• Členská schůze proběhne dne  5.2. 2011 při MVP Brno 
• Program členské schůze připraví výbor do 12/2010, náměty a připomínky můžete posílat 

do 30.11.2010 na mail spchsc@centrum.cz 
• Pí. Tomešková nabídla pomoc při zajištění místnosti pro důstojný průběh členské schůze 

 
11. Podmínky pro vyloučení člena 

• Tyto podmínky jsou přesně popsány ve Stanov Spolku a lze je měnit pouze se souhlasem 
členské základny. Návrh bude předložen k posouzení na nejbližší členské schůzi dne 5.2. 
2011 v Brně. 

 
12. Stanovení náhradního termínu bonitace z důvodu nekonání podzimní MVP 
v Praze 

• Bonitace proběhne dne 25.9.2010 při NVP v Brně 
 
13. Projednání fungování uzamčené sekce na webových stránkách Spolku 

• Sekce pro členy bude zrušena a nahrazena sekcí „Nejčastější dotazy“ 
 
14. Stížnosti, podněty a náměty 

• Byly řešeny připomínky pí. Heczkové. Připomínky byly shledány věcnými a 



opodstatněnými, bude zjednána náprava. 
• Napravení formálních chyb – jednatel vyúčtuje vyplacených 1 000,- Kč jako příspěvek na 

PHM. 
• Napravit formální název klubové výstavy dle výstavního řádu ze Spolkové výstavu na 

Klubovou výstavu Spolku chovatelů slovenských čuvačů. Zadané tituly musí odpovídat 
výstavnímu řádu ČMKU. 

• Návrh na pořádání alespoň jedné výstavy  pod otevřeným nebem – splněno, místo a 
datum konání 10.9.2011 Slaný 

• Aktualizace výsledků výstav na www stránkách proběhne minimálně jednou měsíčně, za 
předpokladu, že p. Jura obdrží od některého ze členů podklady. Výsledky budou 
uveřejňovány včetně jména majitele psa a se jménem člena, který výsledky dodal. 
Výsledky jsou uveřejňovány bez záruky správnosti. Odsouhlaseno 

 
15. Diskuze 

• V diskuzi byla otevřena otázka členské schůze ze dne 2.5. 2010 v Praze. Schůze údajně 
neproběhla adekvátním způsobem. Členové výboru se shodli na oprávněnosti této výtky 
s tím, že veškeré neprojednané záležitosti bude řešit členská schůze dne 5.2. 2011 
v Brně. Zápis schůze z 2.5.2010 bude z www stránek stažen. Zodpovídá p. Jura 

• Byly podány námitky na zavádějící a nepřesné informace. Byly vzneseny protesty proti 
nekompetentním radám. Výbor odhlasoval, že veškeré informace a dotazy týkající se 
chovu budou směřovány na poradce chovu pí. Tomeškovou. V případě její nepřítomnosti 
na předsedkyni pí. Říhovou. Výbor konstatuje, že námitky byly věcné a opodstatněné a 
doporučuje je projednat za přítomnosti obou stran. 

• Výbor doporučuje začínajícím chovatelůmpostup, který bude uveřejněn na www 
stránkách. Zpracuje pí. Tomešková, uveřejní p. Jura 

• Na www stránkách uveřejnit informace jak postupovat při žádosti o uveřejnění inzerátu 
• Výbor se dohodl, že bude pro příjem a odesílání pošty používat jeden oficiální mail a to 

spchsc@centrum.cz . Zajistit automatické zasílání kopií příchozí pošty na soukromé 
adresy jednotlivých členů výboru. Zodpovídá – p. Jura 

• Na www stránkách uveřejnit návod jak postupovat v případě, že je jedinec zbonitován 
mimo Spolek. Majitel zašle kopii bonitační karty, kopii výsledku DKK a kopii PP na mail 
spchsc@centrum.cz nebo poštou na adresu předsedkyně pí. Říhové. Ta následně zajistí 
uveřejnění jedince na www stránkách a další administrativní úkony v rámci Spolku. 

 
 
 
Zpracoval: Michal Jura 
Za správnost: Jaroslava Říhová 


